
R.{$Ą GMINY

MTETKOW Protokół Nr XXDV2017
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 20 czerwca 2017 roku.

Sesję otworzyt'a Pruewodnicząca Rady Gminy Mietków _ Helena Artymowicz słowamr
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywitał.a _ dyr. Przedszkola w Mietkowie _ P. Joannę
Reciak, dyr. Gimnazjum w Mietkowie _ P. Edwarda Kuliga' poinformował.a, ze dyr. i z-ca dytr. SP
w Mietkowie spóŹnią się. Przywitała również nakkomisarza P. Romana Solę - przedstawiciela
Komisariatu Policji w Katach Wr., radnego powiatowego _ P. Stanisława Susło' prezesa
Stowarzyszenia Emerytów w Mietkowie P. Kamilę Czmiel. Szczego|nte miło przywitaŁa nowego
sołtysa z Ujowa P. Gabrielę Walkiewicz oraz wszystkich zebranych. Następnie na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i przedstawił'a poruqdek obrad :

1. Otwarcie Sesji.
2. Przyjęcie protokołu zpoprzedniej sesji z dnia 18.04.2017 r.
3. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania ptzestrzennego

w części wsi Domanice.
5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzenrtego dla fragmentu obrębu Proszkowice w granicach dzl'ałsk
ewidencyjnych o numerach: 325 120, 325 I 18, 325 17, 325 129.

6. Podjęcie uchwały w sprawie vtytaŻenia zgody na za.warcie kolejnej umowy dzieriawy po
umowie zawartej naczas oznaczony do 3 lat.

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw.
Niepokalanego Poczęcia NMP w Maniowie Wielkim.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy na20l] rok.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaci4gnięcia pożyczki długoterminowej ze środków

Wojewódzkiego Funduszu ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej na zadanie pn.
Budowę sieci wodociqgowej w łączącej SUW w Mietkowie ze studniami Mietków ul.
Ogrodowa.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy wIaz ze

sprawozdaniemz wykonania budzetu gminy za20l6 rok.
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznęgo Sprawozdania finansowego za f0I6

rok Gminnego ośrodka Kultury w Mietkowie.
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwiqdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2016

rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Mietkowie.
14. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Mietków.
15. Wnioski i interpelacje radnych
16. Sprawy róŻne.
17. Zamknięcie Sesji.

Ad2.
Przewodnicząaa Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu zpoprzedniej
sesji Rady Gminy - z dnia 18.04.2017 r..
Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,,za''.
Przewodni cząca stwierdziła' że protokół zostaŁ przyjęty jednogłośnie.

Ad 3.
Uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodzę inkasa.

_ Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy - wyjaśnił, Że uchwaŁa w sprawie poboru inkasa musi byó
podjęta zewzg|ędunazmianę sohysa w Ujowie.
Następnie przedstawił projekt uchwały.
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Głosowało 13 radnych- oddano 13 głosów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, ie uchwała została podjęta j ednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie zmiaty miejscowego planu zagospodarorłlania przestrzennego w części wsi
Domanice.

_ Jetzy Ulanicki - Projektant - wyjaśnił', źtę projekt zm:iany miejscowego planu złoiył"
właŚciciel' ponieważ zamięrza rozwt1aó tam działa|nośÓ rybacką' prowadzić tam usługi w
zakresie turystyki wodnej i powiększyć teren zabudowy mieszkaniowej. Plan miejscowy nie
moze naruszai ustaleń studium uwarunkowań i kięrunków zagospodarowania
przestrzerlrtego. W północnej części nad zbiornikiem istnieje teren zabudowy zagrodowej,
ale chodziło o powiększenie tego terenu. W części południowej to teren na umożliwienie
prowadzenia gospodarki rybackiej , aw części południowo-wschodniej prowadzenie usług z
wodniactwem. Były pewnę ogtaniczenia, które wynikały w zwięku z parkiem
krajobrazowym doliny Bystrzycy i terenem zagroienia powodziowego. Do wszystkich tych
terenów zostały ustalone wskaŹniki w zakresie zabudowy i zagospodarowania terenu, w
zakresie ochrony środowiska i obsługi komunikacyjnej i infrastruktury techniczrcj tzn.
wszystko, co jest wymagane ustawowo' Był'a przeprowadzona procedura formalno-prawna.
Wpłynęła jedna uwaga od Dolnośl4skiego Zespołu Parków Krajobrazowych, która została
uwzględniona pIZeZ Wójta. Dotyczyta ona wprowadzenia do tekstu uchwały zapisów
informacyjnych, dotyczących poł'oŻenia terenów w całości w granicach parku
I<ralobrazowego.
Następnie J. Ulanicki przedstawił projekt uchwały _ podstawę prawną z vtprowadzoną
korektą rocznika dziennika ustaw orazparagrafy 15-17.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 gł.osów,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, Że uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 5.
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przesttzernego dla fragmentu obrębu Proszkowice w granicach działęk ewidencyjnych o numerach:
3f5 120, 325 I 18, 325 17, 325 129.

- Projekt uchwały przedstawiła Agnieszka Wesołowska _ główny specjalista ds. budownictwa
Głosowało 13 radnych - oddano 13 gŁosów ,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, Że uchwaŁa została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 6.
Podjęcie uchwały w sprawie wyruŻenia zgody na za,warcie kolejnej umowy dzieriavty po umowie
zawart€1na czas oznaczony do 3 lat.

- Wójt _ wyjaśnił, że jest to przedłużlenie umów dzieriawy na kolejne 3 lata dla piętnastu
dotychczasowych dzierŻav,l ców.

Głosowało 13 radnych_oddano 13 głosów,,za,,.
P rzewo dni cząc a stwi erdził a, ze uchw aŁa zo stat'a p o dj ęta j e dno gło śni e.

Ad7 .
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw.
Niepokalanego Poczęcia NMP w Maniowie Wielkim.

- Projekt uchwały przedstawił. Andtzej Piętruszka _Z-ca Przewodniczącej.
Głosowało 13 radnych_oddano 13 gŁosów,,za',.
Przewo dni cząca stwierdziła, ze uchwał a zo stał'a podj ęta j edno gło śnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie zsriany budzetu gminy na20l7 rok.

_ Regina ozga _ Skarbnik Gminy _ wyjaŚniła , Że zmiana związana jest z otrzymanięm przez -
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gminę środków zUruędu Marszałkowskiego na remont dróg dojazdowych do gruntów
rolnych. Ponadto porz4dkujemy budzet pod kątem sprawozdawczości - wprowadzamy p|an
dochodów, gdzie zostat zrealizowany a zmniejszamy, gdzie ptzewidujemy' Że realizacja
będzie w póŹniejszym terminie.
Następnie przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało 13 radnych* oddano 13 głosów,,za''.
P rzewo dni cząc a stwi erdził a, Że uchw ała zo stała p o dj ęta j edno gło śni e.

Ad 9.
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia poŻyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego
Funduszu ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej na zadanie pn. Budowę sieci wodociągowej
w łączącej SUW w Mietkowię ze studniami Mietków ul. ogrodowa.

- Wójt - poinformował, ze zostaŁa zrealtzowuta rozbudowa Stacji Uzdatniania Wody w
Mietkowie - wydajnośó obecnie jest dwa razy większa' Gmina posiada studnię w obszarze
ul. ogrodowej koło p' Duszy. PołączonazostaŁa ta studnia Znaszą i obie te inwestycje są
posiłkowane środkami z WFoS i GW _ zawarliśmy zobowiązanie zakonczenia inwestycji
do końca czerwca. Rozbudowa SUW daje nam zabezpieczenie w wodę na co najmniej 15-
20 lat. Z tych inwestycji okołowodnych pozostaje nam jeszcze nowe połączenie z
Borzygniewem' co nea|izujemy we własnym zakresie i odcięcie rur, które są w polach za
Eurovią otaz w przyszłości budowa magazynll oraz poŁączęnię z siecią kątecką.
Projekt uchwały przedstawiła R. ozga_ Skarbnik Gminy.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 gł'osów,,za',,
Przewodni cząca stwierdziła, ze uchwał a zo stała podj ęta j edno gło śnie.

Ad 10.
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredy.tu bankowego.

- R. ozga _ Skarbnik Gminy _ wyjaśniła, Że kred5Ąjest konsekwencją uchwały budżetowej,
gdzie zostało zapisane, żLe będziemy sięgaó po kredyy. obecnie musimy sięgnąć po kredyt,
j e Że|i chc emy zt e a|izow ać zap|artowane inwe stycj e.
Przedstawiła proj ekt uchwały'

Głosowało 13 radnych_ oddano 13 głosów,,za''.
Przewo dni cząca stwierdziła, ze uchwał a zo stała po dj ęta j edno gło śnie.

Ad  11 .
Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy v,łraz ze sprawozdaniem z
wykonania budzetu gminy za20l6 rok.

- Projekt uchwały przedstawiła R. ozga - Skarbnik Gminy.
Głosowało 13 radnych_oddano 13 gŁosów,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, że uchwał a zo stil'a podj ęta j edno gło śnie.

Ad T2.
Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego Splawozdania finansowego za f0I6 rok Gminnego
ośrodka Kultury w Mietkowie.

- Projekt uchwały przedstawiła R. ozga - Skarbnik Gminy.
Głosowało 13 radnych - oddano 13 gł'osów,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, ze uchwał a zo stała podj ęta j edno gło śnie.

Ad  13 .
Uchwała w sprawie zatwierdzenia tocznęgo sprawozdania finansowego za 2016 rok .Gminnej
Biblioteki Publicznej w Mietkowie.

- Projekt uchwały przedstawiłaR. ozga_ Skarbnik Gminy.
Głosowato 13 radnych _ oddano 13 gł'osów,,za,,.
Przewodni cząca stwierdziła, Że uchwała została podjęta j ednogłośnie.
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Ad 14.
Uchwała w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Mietków.
W zwązku z tym, Żę komisje Rady szczegołowo analizowały na swoich posiedzeniach
sprawozdanie z wykonania budzetu gminy za20l6 rok, Przewodnicząca Rady Gminy _ Helena
Artymowicz oddała głos Komisji Rewizyjnej.
Paweł Wacławek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię Komisji o
sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za2016 rok oraz wniosek Komisji skierowany do Rady
Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi i uchwałę Nr YlI35l20I7 Składu orzekającego
Regionalnej Izby obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 1 częrwca f0I7 t. w sprawie opinii o
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mietków w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi
gminy Mietków za20l6 rck .

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy przedstawiła Helena
Artymowicz Pruewodnicząca Rady Gminy '
Głosowało 13 radnych, oddano 13 głosów,,za''.
Przewo dni cząc a stwi erdził a, Że uchw ała zo stała p o dj ęta j e dno gło śni e.
- Wójt _ podziękował radnym za udzielenie absolutorium' stwierdzając, ze wykonanie budżetu, to
jest równieipracaradnych, pracowników urzędu gminy i wszystkich innych zaangaiowanych osób
Ad 15.
Wnioski i interpelacje radnych.
Nie zgłoszono.

Ad 16.
Sprawy tóinę

- Jolanta Borecka _ sołtys wsi Mietków - zgłosiła wniosek w imieniu kolegów i koleżanek
sołtysów o przesunięcie godziny rczpoczęcia sesji rady na godz' 13.00, poniewaz łatwiej im
zwolnió się 2 godz. przed końcem pracy niŻna godz. 11.00.

* Przewodnicząca_ odpowiedziała, ze wniosek zostanie uwzględniony.
- Anna Brańka _ radna _ w imieniu swoim, rady sołeckiej i wszystkich mieszkańców

Domanic na ręce Dyrektora GoK złoŻyła podziękowania dla wszystkich pracowników za
współpracę ptzy or ganizacji Dtia Lil aka.

- Mirosław Stawski - Dyrektor Gminnego ośrodka Kultury _ w zwiryku z tym, że w maju
minęło 10 lat pracy' przygotował podsumowanie tych 10 lat i przedstawił je jużz przy okazji
dziesięciolecia imprezy ,,Spiewania nad wodą'', iteraz równiez przedstawia:
. odbyły się 444 wydarzenia,
- 62 700 osób skorzystało z oferty GoK ( osoby powtarzaj4 się, ze względu namały teren)
- zostało nealizowanych 11 wniosków zewnętrznych o dofinansowanie roŻnych
przedsięwzięć
. 129 f26,85 zł. pozyskano na działania GoK ( nie wykazano tu środków na remont GoK,
bo beneficjentem była Gmina)
Następnie podziękował wszystkim osobom, dzięki którym udało się zotganizowaĆ,
wszystkie imprezy lokalne: - dzien sandacza, smacznie, zdrowo, kolorowo, dzień grzyba i
ziemniaka, wspomniany dzien lilaka itp.. Stwierdził., Że to są inicjatywy radnych, sohysów
i całego społeczeństwa, a GoK tylko dokłada swoją pracę, próbuje pozyskiwac pieniądze z
PROW i od sponsorów.
PodziękowaŁ za obdarzenie jego i jego ekipy zaufaniem.
Poinformował, Że złoŻył' na ręce Wójta propozycję rozwiązania umowy o pracę w trybie
porozumienia stron z datą na koniec września. Powiędziil', Że ta|eży parniętać, ze to nie jest
łatwa praca, od ubiegłego roku ma powazne problemy ze zdrowiem _ wysokie ciśnienie.
Nadmienił, ze jest to związane z tym, Żę nie radzi sobie ze Stresem, nie potrafi
odreagowywać, duio bierue do siebie' Zaznaczył', ze jest ojcem pokużnej rodziny i chciałby
nim być jaknafiŁużej, aprzynajmniej dopóki nie wychowa dzieci.
Jeszcze raz podziękowat wszystkim za współpracę.
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_ Przewodnicząca - podziękowała Dyrektorowi i uwuŻa, że będzie jeszcze okazja do
podziękowania w inny sposób.

- Wójt _ powiedział', Że drrwi są cały czas otwarte, czeka nieodmiennie na wycofanie
oświadczenia przez Dyrektora.

Ad 17.
Zamknięcie Sesji.
Przewodnicząca Rady Gminy Helena Artymowicz, w rwiqzku z wyczerpaniem tematów, zam7rnęła
Sesję słowami,,Zanykart Sesję Rady Gminy Mietkóff'.

Protokołowała:
Genowefa Chabzda icząca

Helena


